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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2022/23:232 Plan- och bygglagens konsekvenser för hästföretagare

För att uppföra en stallbyggnad eller liknande krävs det att hästföretagare söker 
bygglov och ger sig in i en långdragen process, detta trots att hästnäringen ska 
räknas som lantbruksverksamhet och därmed vara undantagen.

Trots två vägledande domar från 2017 och 2019 går inte utvecklingen åt rätt 
håll. Några kommuner har ändrat sin tillämpning, men de flesta har inte gjort 
det. Situationen blir därmed svår för hästföretagare då de själva ska ta ställning 
till om de ska våga utgå från de vägledande domarna och uppföra en 
anläggning utan att ha sökt bygglov och därmed riskera straffavgifter eller om 
de ska genomgå den krångliga och dyra process som en bygglovsansökan 
innebär för en småföretagare.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

Vilka initiativ kommer statsrådet att ta för att hästföretagare liksom andra 
verksamheter inom lantbruket ska bli undantagna från plan- och bygglagen? 

………………………………………

Anders W Jonsson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-01-13
Besvaras senast
2023-01-25 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


